
DJEČJI VRTIĆ „PJERINA VERBANAC“ LABIN 
Prilaz Kršin 2, Labin 
 
KLASA:601-05/22-01/02 
URBROJ:2144-22-04-22-9 
Labin, 27. lipnja 2022. godine 
 

 
                                                          ZAKLJUČCI 

s 1. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin održane u utorak, 14. 
lipnja 2022. godine u 09:00 sati u prostorijama Centralnog vrtića 
 
Svi članovi vijeća dobili su poziv sa sljedećim dnevnim redom: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 57., 58. i 59. sjednice  Upravnog vijeća 

2. Donošenje odluke o razrješenju dužnosti članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Pjerina 
Verbanac“ Labin: Danijela Dobrić, Ljiljana Krušelj i Marina Licul Huskić 

 
3. Konstituiranje novog Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin            
    a) – izvješće predsjedavajućeg o imenovanju članova Upravnog vijeća iz reda odgojitelja i 

stručnih suradnika te člana predstavnika roditelja korisnika usluga: Ivana Nikić, Rea Radin i Mateja 
Knapić 

   b) – verificiranje i potvrđivanje mandata imenovanih članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 

„Pjerina Verbanac“ Labin 

4. Biranje predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Pjerina 

Verbanac“ Labin  

5. Razno 
 

Zaključak 1. 
Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Zaključak 2. 
Zapisnici sa 57., 58. i 59. Sjednice Upravnog vijeća jednoglasno prihvaćeni sa četiri glasa „ZA“. 
 
Zaključak 3. 
Predsjednik Upravnog vijeća  Dalibor Zupičić zahvaljuje se prisutnima na dosadašnjem radu, 
postignutim uspjesima u radu Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin te razrješuje 
dužnosti članove Dobrić Danijelu, Krušelj Ljiljanu  i Marinu Licul Huskić čiji  mandat završava s 
11.06.2022. godine. 
 
Zaključak 4. 
a) Predsjednik Dalibor Zupičić imenuje članove Upravnog vijeća iz reda odgojitelja i stručnih 
suradnika – Ivanu Nikić i Reu Radin te člana predstavnika roditelja korisnika usluga -  Mateju Knapić 
na mandat od 4 (četiri) godine, počevši od 14.06.2022. godine, te potvrđuje mandat imenovanih 
članova Upravnog vijeća iz reda Osnivača - Dalibora Zupičića, Borjana Batagelja, Vesne Blažina i 
Kristine Sinčić Smoković na mandat od 4 (četiri) godine, počevši od 14.06.2022. godine 
b) Uvidom u osobne iskaznice ravnateljica Ivana Škopac verificira novoimenovane članove Upravnog 
vijeća, a to su: Dalibor Zupičić, Borjan Batagelj, Vesna Blažina Hatić, Kristine Sinčić Smoković,  
Ivana Nikić, Rea Radin i Mateja Knapić. 



Zaključak 5. 
Ravnateljica Ivana Škopac vodi biranje predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća. Za 
predsjednika je predložen Dalibor Zupičić, a za zamjenicu predsjednika predložena je Ivana Nikić. 
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni sa sedam glasova „ZA“. 
 
Zaključak 6. 
- Članica Kristina Sinčić Smoković izražava zadovoljstvo izabranom članicom Matejom Knapić te 
pohvaljuje njezin rad i angažiranost kao predstavnika grupe Tratinčice. 
- Ravnateljica Ivana Skopac daje informacije o broju zaprimljenih zahtjeva, kojih je pristiglo 211. 
Veliki je interes za smještajem djece u jasličke skupine. U planu je preuređenje jedne sobe dnevnog 
boravka u Po Rabac u jasličku skupinu. Za sada imamo dovoljno kadra iz reda odgojitelja ali se tokom 
ljeta lako može desiti odljev odgojitelja (rodiljni dopust…).  
- Pročelnik Borjan Batagelj je upoznat sa situacijom zaprimljenih prijava, tendencija je proširenje 
kapaciteta vrtića kao i pronalaženje novog kadra. U toku je priprema projekta za izgradnju novog 
vrtića na Vinežu. Vjeruje kako će nova pedagoška godina biti puna izazova u radu, preuzimanjem  
novog objekta (ex DV Gloria) 
- Ravnateljica ukazuje na generalni problem odgojitelja, malo studenata se odlučuje na studiji za 
zanimanje odgojitelj, prometno je Labin izoliran, teško se odgojitelji iz Pule odluče voziti na posao za 
Labin, Pazin ili Rovinj im je puno prihvatljiviji. 
- Članica Mateja Knapić ukazuje na odlazak radnika iz vrtića, posao odgojitelja postao je dosta težak, 
trebalo bi poduzeti mjere da se trend zaustavi. 
- Pročelnik Borjan Batagelj informira da se u prethodne četiri godine u dogovoru sa sindikatom Vrtića 
osnovica povećavala u četiri navrata, zna da nije dovoljno, ali je tendencija da se i dalje povećava 
osnovica. 
 
                                                
 
 
       
                                                                                                                           PREDSJEDNIK   
                                                                     UPRAVNOG VIJEĆA 
 
                                                                                                             _________________________ 
                                                                                                                            Dalibor Zupičić 


